
 

Valberedning – Brf Nissöga 2015-06-05

Valberedningens förslag på kandidater till Brf. Nissögas Styrelse

Valberedningens uppgift till årsstämman har varit att föreslå ledamöter till följande poster inom 
föreningen och presentera dem på stämman;

• Ledamöter och suppleanter till styrelsen väljs på 1 respektive 2 år
• Ledamöter till valberedningen väls på 1 år

Intresse till ledamot- och suppleantposterna har kunnat lämnas via e-mail eller telefon till 
valberedningen. Information om valberedningens arbete har annonserats via anslag i hiss och 
utskick i samtliga postfack i respektive hus. Målet har varit att få in förnyelse i styrelsen samt att 
återvälja de ledamöter och suppleanter som önskar fortsätta i styrelsen.

Under våren 2015 har valberedningen följt styrelsens arbete och har träffat och intervjuat samtliga 
sittande styrelsemedlemmar och suppleanter för att undersöka följande frågor:

1. Hur arbetet inom styrelsen har fungerat?
2. Hur arbetsbelastningen har varit?
3. Vilken/Vilka kompetenser som styrelsen saknar?
4. Har styrelsearbetet varit som man förväntade sig?
5. Ser du någon förändring som nödvändig inom styrelsen?
6. Är du intresserad av att fortsatt sitta i styrelsen för Brf. Nissöga?

Det är valberedningens uppfattning att styrelsearbetet har fungerat relativt väl under året och att 
styrelsen genomfört ett bra arbete. Arbetsbelastningen är tyngre för vissa styrelsemedlemmar medan 
andra ger uttryck för att de kan åta sig ett större ansvar. Samtliga i styrelsen upplever att de får 
möjlighet att tala fritt på styrelsemöten.

Det är viktigt att de personer som sitter i styrelsen har ett engagemang och att de är beredda att 
lägga ner den tid som krävs i ett styrelseuppdrag. Det är också viktigt att de särskilda posterna, 
ordförande, sekreterare och ekonomiansvarig har rätt bemanning/kompetens.

Eftersom att en av de nuvarande styrelsemedlemmarna kommer att flytta från föreningen under året 
så har valberedningen funnit en ersättare. 

Det är också viktigt att bibehålla en viss kontinuitet i styrelsens sammansättning för att få ett 
effektivt kunskapsflöde mellan nya och gamla ledamöter/suppleanter. Däremot ser valberedningen 
ett problem i framtiden om fler inom föreningen inte kan tänka sig att delta i styrelsearbetet.



Med ovanstående som utgångspunkt föreslår valberedningen följande personer till styrelsen:

1. Ronald Cedervaldh (Ledamot – sitter på 2 år, varav 1 år återstår)
2. Mattias Karlsson (Ledamot – omval 1 år)
3. Kaj Schmidt (Ledamot – omval 2 år)
4. Masod Jahander (Ledamot – omval 1 år)
5. Tarja Huhtaoja (Ledamot – nyval 2 år)
6. Therese Tullgren (Suppleant – omval 2 år)
7. Tony Karlsson (Ledamot – nyval 1 år)

Valberedningens bedömning är att ovanstående personer har den tid, kunskap och engagemang som 
krävs för att genomföra ett väl utfört styrelsearbete. Enligt förslaget betyder det att Annika 
Andersson lämnar styrelsen och ersätts av Tarja Huhtaoja som blir ny ledamot. 

Förutom ledamoter och suppleanter ovan föreslår vi följande person till nästa års 
valberedning:

1. Kathy Thompson 

Övriga medlemmar till valberedningen väljs under stämman, då nuvarande valberedning avser att 
avgå.

Precis som tidigare år har årets valberedning märkt att intresset för styrelseuppdrag varit lågt. Detta 
är naturligtvis inte bra för föreningen och är något som bör ses över. Alternativet är en extern 
styrelse som dels kostar mycket pengar och dels har ett sämre engagemang.

Valberedningen Nissöga
Lars Sjöberg och Daniel Prhat
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